


Kallelse till års stämma i Brf Björkbacken 2021 
 
Datum: 22 april 2021 
Plats: Genom poströstning 
 
Dagordning: 
 

1. Stämmans öppnande 
2. Val av stämmoordförande 
3. Anmälan av stämmoordförandes val av protokollförare  
4. Fastställande av röstlängd 
5. Godkännande av dagordning 
6. Val av två personer att jämte ordförande justera protokollet 
7. Val av minst två rösträknare 
8. Fråga om kallelse behörigen skett 
9. Föredragning av styrelsens årsredovisning 
10. Föredragning av revisorernas berättelse 
11. Beslut om fastställande av resultat- och balansräkning 
12. Beslut med anledning av bostadsrättsföreningens vinst eller förlust enligt den 

fastställda balansräkningen 
13. Fråga om ansvarsfrihet för styrelseledamöterna 
14. Beslut om arvoden och principer för ekonomiska ersättningar för styrelsens 

ledamöter, revisorer, valberedning och andra förtroendevalda som valts av 
föreningsstämman 

15. Beslut om antalet styrelseledamöter 
16. Val av styrelseledamöter 
17. Presentation av HSB-ledamot 
18. Beslut om antal revisorer och suppleant 
19. Val av revisorer och suppleant 
20. Beslut om antalet ledamöter i valberedningen 
21. Val av valberedning, en ledamot utses till valberedningens ordförande 
22. Val av ombud och ersättare till distriktsstämmor samt övriga representanter i 

HSB 
23. Motioner  
24. Stämmans avslutande 

















































MOTIONER TILL BRF BJÖRKBACKENS ÅRSMÖTE 22 APRIL 2021 
 
Motion Ängsblommorna 
 
Vårt önskemål är att nästa sommar ska parken, som är bakom Björkbacksvägen 55-61 köras 
med gräsklipparna i hela parken (utom cirklarna med ängsblommor) och inte bara vid husen 
som det var i somras. 
Förra sommaren växte det bara ogräs som tog över även ängsblommorna som skulle locka 
fjärilar men nu fanns det bar fästingar som fick idealisk boplats, och i höstas fick 
trädgårdsarbetare jobba en hel vecka att få det vildvuxna gräset. 
Vi som bor här vill utnyttja parken i stället för att vara rädda för fästingar så nära bostaden, 
vi bor ju i en fin park- och trädgårdsförening. 
Åtgärd: klippa gräset i hela parken. 
 
Med vänliga hälsningar 
Marja-Liisa Leppänen /Björkbacksvägen 61 
Eva Attfors/ Björkbacksvägen 59 
 
 
Styrelsens svar på motionen: 
 
Kortklippta gräsmattor kallas för ”gröna öknar” pga deras artfattigdom. 
Ängsmark gynnar både biologisk mångfald och ekonomi. 
Nu när vi vet att många växter och djur är hotade och hur viktigt det är med mångfald i 
naturen har vi chansen att själva göra något för att bidra till en positiv förändring. 
Därför anlägger vi ängsmark på några gräsytor i föreningen och vi vill ge försöket några år för 
att se om det lyckas. 
 
Med det anförda föreslår styrelsen  
att stämman ska besluta att motionen avslås. 
 
 
 
Motion Kostnader för bilplatser 
 
Beskrivning 
Medlemmarna har erhållit information avseende nya avtal för garage- och parkeringsplatser 
samt carportar samt uppgift om hyresnivåer. 
Avgiftshöjningen för t ex garage 28,5% jämfört med dagens pris. Motiveringen som anges är 
”harmonisera villkoren i avtalen för garage- och parkeringsplatser samt carportar och att 
genomföra en hyreshöjning för dessa avtal”. Är prishöjningen en ”harmonisering”? I så fall 
till vad? 
 
Det finns ingen ekonomisk motivering till prishöjningarna, vilket är egendomligt med hänsyn 
till den kraftiga procentuella höjningen. 
 
Förslag till beslut: 



Årsstämman beslutar uppdra till styrelsen att 
1. Leverera till medlemmarna en ekonomisk kalkyl (intäkter och kostnader) för samtliga 

parkeringsplatser 2020 som motiverar prishöjningen 
2. I kommande årsredovisningar separat redovisa intäkter och kostnader för samtliga 

parkeringsplatser. 
Syftet är att uppgifter och information till medlemmarna ska bli mer transparent så 
att fler medlemmar blir intresserade att engagera sig i bostadsrättsföreningen. 

  
Tyresö den 25 februari 2021 
Knut Löfström  
Björkbacksvägen 23 
 
Styrelsens svar på motionen: 
 
Med en harmonisering av avtalen avses att samtliga avtal ska ha samma villkor och att av 
föreningen upprättade föreskrifter ska vara kopplade till avtalen. Idag finns många olika 
avtal från olika förvaltare som föreningen anlitat under åren.  
Att redovisa kostnader separat för bilplatser kan aldrig bli rättvisande. Exempel på kostnader 
som inte finns redovisade på fakturor men som ändå betalas: 

 Städning tak på garage och carportar (ingår i årsarvode) 
 Del av snöröjning 
 Del av sandning, sopning 
 Del av elkostnad 
 Del av fastighetsskötarens rondering (ingår i årsarvode) 
 Del av ekonomisk administration (ingår i årsarvode) 
 Historiska reparations- och underhållskostnader som underlag för ett genomsnitt 

Mot denna bakgrund har styrelsen valt att lägga hyresnivån på vad andra föreningar i vår 
närhet debiterar för motsvarande bilplatser. 
 
Med det anförda föreslår styrelsen  
att stämman ska besluta att motionen avslås. 
 
 
 
 
Motion angående nedsmutsning på p-platser 
 
Flera bilar som har parkeringsplats drabbas av allt fågelbajs då fåglarna sitter i träden vid p-
platserna.  
Detta blir så klart något som påverkar bilinnehavaren o bilen negativt. 
Jag föreslår 

1. Att styrelsen fattar beslut om att ta er samtliga träd i anslutning till p-platser eller 
2. tillser att bygga fler carportar till sina medlemmar. 

 
Jennie Uddenholm  
Björkbacksvägen 43 



 
Styrelsens svar på motionen: 

 
På förra stämman behandlades en motion om att ta bort alternativt beskära träden vid p-
platserna för att få bukt med fåglarnas nedsmutsning. Styrelsen gjorde en utredning om 
möjligheten att beskära träden men det visade sig inte vara möjligt utan att skada träden. 
Att ta ner träden helt och håller är dels en oerhört dyr åtgärd och skulle också förfula vårt 
område. Träden har också stora ekologiska värden och betyder mycket för fåglar och 
insekter. 
Styrelsen påbörjade ett arbete med att planera för att bygga tak över fler p-platser förra 
året. Men på grund av rådande pandemi avbröts arbetet. Det kommer att återupptas så 
snart det är möjligt. 
 
 
Med det anförda föreslår styrelsen  
att stämman ska besluta att motionen anses besvarad. 
 
 
Motion Byte av fönster 
 
Jag föreslår att styrelsen fattar beslut om en 3-årsplan för byte av samtliga fönster. 
 
Jennie Uddenholm  
Björkbacksvägen 43 
 
Styrelsens svar på motionen: 

Underhåll och reparationer av fastigheten är styrelsens ansvar. Därför finns en 
underhållsplan upprättad. Underhållsplanen sträcker sig över tjugo år och uppdateras 
kontinuerligt. I underhållsplanen ingår fönsterbyte alternativt renovering av fönstren. 

I den nu uppdaterade underhållsplanen finns fönsterbyte med om ett par år. Men när det 
kommer att ske är också avhängigt av eventuella åtgärder på taken.  

Med det anförda föreslår styrelsen  
att stämman ska besluta att motionen anses besvarad. 
 
 
Motion OVK-besiktning 
 
Att genomföra OVK-besiktning 
OVK besiktningt + åtgärsplan med tidsbestämda åtgärder. 
 
Jag föreslår att styrelsen fattar beslut om att genomföra OVK besiktning skyndsamt. 
 
Jennie Uddenholm  
Björkbacksvägen 43 



 
Styrelsens svar på motionen: 
 
Se ovan om underhållsplanen och styrelsens ansvar. När det gäller OVK är det dessutom 
lagstadgat att det ska göras med vissa mellanrum.  
På grund av rådande pandemi har OVK-besiktningen tyvärr dragit ut på tiden.  
Under 2021 kommer både en besiktning och en rensning av samtliga ventiler att göras.  
 
Med det anförda föreslår styrelsen  
att stämman ska besluta att motionen anses besvarad. 
 
 
Motion Att införa huskurage 
Huskurage är en policy vid oro för våld i nära relationer.  
Våld i nära relation är ett samhällsansvar. Ingen kan göra allt, men alla kan göra något. 
Se bilagor 
Jag föreslår att styrelsen fattar beslut om att anta policyn. 
 
Jennie Uddenholm  
Björkbacksvägen 43 
 
 
Styrelsens svar på motionen: 
 
Styrelsen tycker att detta är en djupt medmänsklig och viktig fråga och naturligtvis angeläget 
att bidra till att våld i hemmen inte förekommer. Vi har tidigare haft detta uppe till 
diskussion. Det finns hos många boende en osäkerhet och även rädsla över vilka 
konsekvenser det kan föra med sig om man ringer på hos grannen i det läget där man 
misstänker att det förekommer våld. Tex hot och liknande. Det får man också ha förståelse 
för. Styrelsen kan uppmana boende att om situationen skulle uppstå, antingen ringa polisen 
eller om man känner sig osäker kontakta styrelsen så hjälper vi till att agera. Styrelsen 
namnger aldrig källan vem anmälan kommer ifrån.  
 
Med det anförda föreslår styrelsen  
att stämman ska besluta att motionen avslås. 
 










